
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie       Sulechów, 15.05.2022 

Pan Radosław Murkowski 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym 
 

Znak: BR.0002.8.2022 

Pani Radna / Pan Radny 

Rady Miejskiej w Sulechowie  

 

 

Szanowni Państwo,  

Przesyłam informację Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie  

o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym: 

1. Reprezentowanie Rady Miejskiej w Sulechowie w następujących wydarzeniach  

i spotkaniach: 

1. W dniu 22.04.2022 spotkałem się z rodziną znajdującą się w trudnej sytuacji finansowej, 

która napisała pismo do Rady Miejskiej w sprawie przyznania im lokalu socjalnego będącego 

własnością Gminy Sulechów w najem. 

2. W dniu 22.04.2022 odbyło się spotkanie władz Gminy Sulechów z władzami Gmin 

Trzebiechów i Bojadła w sprawie ustalenia szczegółów apelu do Samorządu Województwa 

Lubuskiego w sprawie przebudowy i rozbudowy drogi wojewódzkiej nr 278 na odcinku 

Sulechów – Konotop. Na spotkaniu Radę Miejska w Sulechowie reprezentował 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski.  

3. W dniu 22.04.2022 roku odbyło spotkanie w sprawie szczegółów dotyczących powołania  

doraźnej Komisji Heraldycznej Rady Miejskiej w Sulechowie. W spotkaniu udział wzięli 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, I Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej Pan Zbigniew Trompa oraz radni Pan Piotr Bodnar i Pan Jan Rerus. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

4. W dniu 22.04.2022 roku odbyło się spotkanie konsultacyjne w sprawie przygotowania 

Diagnozy strategicznej do Strategii Rozwoju Ponadlokalnego Zielonogórsko-Nowosolskiego 

Obszaru Funkcjonalnego (ZNOF). W spotkaniu udział wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej 

Pan Radosław Murkowski, I Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Trompa. 

5. W dniu 25.04.2022 roku odbyło się spotkanie online Burmistrza Sulechowa z sołtysami i 

radnymi Rady Miejskiej w Sulechowie w sprawie rozdziału tłucznia na rok 2022. W spotkaniu 

udział wzięli Pan Roman Wilczyński, Pan Piotr Bodnar i Pan Wiesław Kołakowski. 

6. W dniu 29.04.2022 odbyło się spotkanie radnych Rady Miejskiej w Sulechowie z Zastępcą 

Burmistrza Sulechowa Panem Marcinem Górznym w sprawie inwestycji związanych z Polskim 

Ładem. W spotkaniu udział wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, 

II Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Agnieszka Szeląg oraz radni Pan Sebastian 

Różycki, Pan Stanisław Kaczmar, Pan Wiesław Kołakowski, Pani Krystyna Jagodzińska-

Kochaniak, Pan Piotr Miszkiewicz. 

7. W dniu 03.05.2022 roku odbyły się uroczystości z okazji Święta Narodowego Trzeciego 

Maja. W obchodach Radę Miejską reprezentowali Przewodniczący Rady Miejskiej Pan 

Radosław Murkowski, II Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Agnieszka Szeląg oraz 

radni Pan Roman Rakowski, Pan Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Pan Przemysław 

Mikołajczyk, Pani Małgorzata Matuszewska, Pan Piotr Miszkiewicz. 

8. W dniu 12.05.2022 odbyło się spotkanie władz Gminy Sulechów z delegacją partnerskich 

miast Okręgu Rushmoor i miasta Fürstenwalde. Miasto Rushmoor reprezentowali John Marsh 

- starszy radny i przyszły burmistrz Okręgu Rushmoor, Veronica Graham-Greene - 

przewodnicząca Międzynarodowego Stowarzyszenia Rushmoor, Andrew Colver – radny 

Okręgu Rushmoor, a miasto Fürstenwalde Sandra Deska - kierownik działu kultury, sportu, 

edukacji i spraw społecznych miasta Fürstenwalde nad Sprewą. W spotkaniu Radę Miejską 

reprezentował Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski. 

9. W dniu 13.05.2022 roku odbyło się spotkanie przewodniczących/przedstawicieli klubów 

Rady Miejskiej w Sulechowie z Burmistrzem Sulechowa w formie wideo konferencji w 

sprawach uchwał kierowanych na najbliższą sesje Rady Miejskiej. W spotkaniu udział wzięli 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, I Wiceprzewodniczący Rady 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Miejskiej Pan Zbigniew Trompa, II Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Agnieszka 

Szeląg oraz radni Pan Wojciech Szefner, Pan Sebastian Różycki, Pan Stanisław Kaczmar. 

10. W dniu 13.05.2022 roku odbyło się spotkanie przedstawicieli klubów Rady Miejskiej w 

Sulechowie w sprawie ustalenia treści apelu do Samorządu Województwa Lubuskiego w 

sprawie przebudowy i rozbudowy drogi wojewódzkiej nr 278 na odcinku Sulechów – Konotop. 

W spotkaniu udział wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, II 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Agnieszka Szeląg oraz radny Pan Stanisław 

Kaczmar. 

2) Interpelacje i zapytania radnych oraz pisma kierowane do Rady Miejskiej od ostatniej 

sesji Rady Miejskiej: 

Informuję, że wszystkie interpelacje i zapytania, które wpłynęły w okresie międzysesyjnym od 

Państwa Radnych zostały przekazane Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi. 

Wszystkie Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi na nie są publikowane  

w Biuletynie Informacji Publicznej. Wszystkie pisma jakie otrzymuję są do wglądu Państwa 

Radnych w Biurze Rady Miejskiej.  

Wpłynęły następujące pisma, wnioski i interpelacje: 

1. Odpowiedź Zarządu Dróg Wojewódzkich  na apel RM w sprawie budynku przy ulicy Armii 

Krajowej w Sulechowie. Odpowiedź przekazałem Państwu Radnym. 

2. Odpowiedź Wykonawcy na uwagi Państwa Radnych dotyczące studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego. Odpowiedź przekazałem Państwu Radnym. 

3. Rezygnacja z funkcji sołtysa sołectwa Cigacice. Rezygnację przekazałem Państwu Radnym. 

Stosowny projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia wyborów przedłożyłem pod obrady 

LIV sesji Rady Miejskiej w Sulechowie. 

4. Odpowiedź Wicemarszałka Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej w sprawie petycji 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie. Odpowiedź przekazałem Państwu Radnym. 

5. Na ręce Naczelnika II Urzędu Skarbowego w Zielonej Górze przekazałem oświadczenia 

majątkowe Państwa Radnych za rok 2021. Dziękuję Państwu za złożenie ich w terminie. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

6. Pismo Przewodniczącego Rady Miejskiej w Babimoście w sprawie podjęcia apelu w 

rozszerzenia zakresu działalności oraz struktury Komisariatu Policji z siedzibą w Sulechowie. 

Pismo przekazałem Państwu Radnym. 

7. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi. 

Sprawozdanie przekazałem Państwu Radnym. Zgodnie z planem pracy Rady Miejskiej 

będziemy rozpatrywać w czasie wrześniowych obrad sesji. 

8. Pismo mieszkańca w sprawie portu rzecznego. Pismo przekazałem Państwu Radnym. 

9. Opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sulechowie w sprawie sprawozdania z 

wykonania budżetu za rok 2021 oraz wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Sulechowie w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Sulechowa. Dokumenty 

przekazałem Państwu Radnym. 

10. Pismo Dyrektora Gabinetu Komendanta Głównego Policji w sprawie Apelu Rady Miejskiej 

w Sulechowie w sprawie rozszerzenia zakresu działalności oraz struktury Komisariatu Policji 

z siedzibą w Sulechowie. Pismo przekazałem Państwu Radnym. 

11. Interpelacja nr 8/2022 Radnego Sebastiana Różyckiego w sprawie wycięcia drzewostanu i 

uprzątnięcia terenu. Interpelację przekazałem Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie 

odpowiedzi oraz Państwu Radnym do wiadomości. 

12. Odpowiedź Dyrektora Zakładu Gospodarowania Mieniem Komunalnym  w sprawie 

przyznania lokalu mieszkaniowego. Odpowiedź przekazałem Państwu Radnym.  

 

               Z poważaniem 

                

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie 

               Pan Radosław Murkowski 


